
Zápis z jednání valné hromady 
Sportovního klubu Černošice, z.s.

IČO: 47005246
se sídlem Fügnerova 1244, Černošice, PSČ 252 28,

(dále jen jako “SK Černošice“)

Datum konání: 15. června 2017

Místo: Prostory občerstvení v sídle Sportovního klubu Černošice z.s.,
Fügnerova 1244, Černošice, PSČ: 252 28

Program:
 

1. Zahájení a kontrola usnášení schopnosti valné hromady
2. Volba orgánů valné hromady
3. Schválení výroční zprávy SK Černošice za období 2016
4. Schválení zprávy o provozu a údržbě zimního stadionu rok 2016
5. Schválení zprávy o investicích v roce 2016
6. Schválení rozpočtu na rok 2017
7. Schválení zprávy o sportovní činnosti za uplynulou sezónu (2016/2017)
8. Diskuze
9. Závěr

Bod 1 programu jednání

Valnou hromadu zahájil v 19.10 hod. a přítomné delegáty přivítal pan Ondřej Pařík, člen
výkonného výboru Sportovního klubu Černošice, z.s. a konstatoval, že valná hromada byla
svolána v souladu se stanovami spolku výkonným výborem a vzhledem k přítomnosti 47
členů je valná hromada schopná usnášení. Sportovní klub Černošice, z.s. evidoval na konci
sledovaného období 271 hráčů. Struktura hráčů tvoří přílohu tohoto zápisu.

Poté navrhl, aby se jednání valné hromady řídilo shora uvedeným programem jednání.

Valná hromada schvaluje program jejího jednání v souladu se shora uvedenými body
1-9 Programu.
 
Bod 2 programu jednání

Pan Ondřej Pařík navrhl, aby byly zvoleny orgány valné hromady, a to v následujícím
složení:

Předsedající valné hromady Martin Jůzek
Zapisovatel valné hromady Helena Kubatová
Ověřovatel č.1 Ondřej Pařík
Ověřovatel č.2 Zvěřinová Kateřina

Výsledek hlasování:
pro: 100% hlasů 
zdrželo se: 0% hlasů
proti: 0% hlasů

Tento návrh na obsazení orgánů valné hromady byl jednomyslně přijat. 



Bod 3 pořadu jednání 

Účetní Sportovního klubu Černošice, z.s. Eva Andrštová předložila valné hromadě výroční
zprávu SK Černošice za kalendářní rok 2016, která tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu a navrhl,
aby valná hromada projednala tuto výroční zprávu SK Černošice za kalendářní rok 2016
Nikdo z přítomných neměl k předložené zprávě o hospodaření SK Černošice za kalendářní
rok 2016 námitky.

Valná hromada přistoupila k hlasování o schválení výroční zprávy SK Černošice za
kalendářní rok 2016. Za tímto účelem dal předsedající valné hromady hlasovat o
následujícím usnesení:

Valná hromada schvaluje výroční zprávu Sportovního klubu Černošice, z.s. za
kalendářní rok 2016 ve znění tvořícím přílohu č. 2 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
pro: 100% hlasů
zdrželo se: 0% hlasů
proti: 0% hlasů

Předsedající valné hromady konstatoval, že výroční zpráva byla jednomyslně
schválena.

Bod 4 pořadu jednání 

Vedoucí zimního stadionu Miroslav Slapnička předložil valné hromadě zprávu o provozu a
údržbě zimního stadionu včetně rozvojových projektů SK Černošice za kalendářní rok 2016,
která tvoří přílohu č. 3 tohoto zápisu a navrhl, aby valná hromada projednala tuto zprávu. 

Nikdo z přítomných neměl k předložené zprávě o provozu a údržbě zimního stadionu SK
Černošice za kalendářní rok 2016 námitky.

Valná hromada přistoupila k hlasování o schválení zprávy o provozu a údržbě zimního
stadionu SK Černošice za kalendářní rok 2016. 
Za tímto účelem dal předsedající valné hromady hlasovat o následujícím usnesení:

Valná hromada schvaluje zprávu o provozu a údržbě zimního stadionu SK Černošice
za kalendářní rok 2016 ve znění tvořícím přílohu č. 3 tohoto zápisu. 

Výsledek hlasování:
pro: 100% hlasů
zdrželo se: 0% hlasů
proti: 0% hlasů

Předsedající valné hromady konstatoval, že zprávu o provozu a údržbě zimního
stadionu í bylo jednomyslně schváleno.



Bod 5 pořadu jednání 

Předseda výkonného výboru Martin Jůzek předložil valné hromadě zprávu investicích SK
Černošice za kalendářní rok 2016, která tvoří přílohu č. 4 tohoto zápisu a navrhl, aby valná
hromada projednala tuto zprávu. 

Nikdo z přítomných neměl k předložené zprávě o investicích SK Černošice SK Černošice za
kalendářní rok 2016 námitky.

Valná hromada přistoupila k hlasování o schválení zprávy o investicích SK Černošice za
kalendářní rok 2016. 
Za tímto účelem dal předsedající valné hromady hlasovat o následujícím usnesení:

Valná hromada schvaluje zprávu investicích SK Černošice za kalendářní rok 2016 ve
znění tvořícím přílohu č. 4 tohoto zápisu. 

Výsledek hlasování:
pro: 100% hlasů
zdrželo se: 0% hlasů
proti: 0% hlasů

Předsedající valné hromady konstatoval, že zprávu o provozu a údržbě zimního
stadionu í bylo jednomyslně schváleno.

Bod 6 pořadu jednání 

Předsedající valné hromady předložil valné hromadě rozpočet na rok 2017, který tvoří
přílohu č. 5 tohoto zápisu a navrhl, aby valná hromada projednala tento rozpočet.

Nikdo z přítomných neměl k předloženému rozpočtu na rok 2017 námitky.

Valná hromada přistoupila k hlasování o schválení rozpočtu SK Černošice na kalendářní rok
2017. Za tímto účelem dal předsedající valné hromady hlasovat o následujícím usnesení:

Valná hromada schvaluje rozpočet SK Černošice na kalendářní rok 2017 ve znění
tvořícím přílohu č. 5 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
pro: 100% hlasů
zdrželo se: 0% hlasů
proti: 0% hlasů

Předsedající valné hromady konstatoval, že usnesení bylo jednomyslně schváleno.



Bod 7 pořadu jednání 

Luděk Záhorský a Ondřej Pařík předložili valné hromadě zprávu o sportovní činnosti za
uplynulou sezónu (2016/2017), která tvoří přílohu č. 6 tohoto zápisu a navrhl, aby valná
hromada projednala tuto zprávu.

Valná hromada přistoupila k hlasování o schválení zprávy o sportovní činnosti za uplynulou
sezónu (2016/2017). Za tímto účelem dal předsedající valné hromady hlasovat o
následujícím usnesení:

Valná hromada schvaluje zprávu o sportovní činnosti za uplynulou sezónu (2016/2017)
ve znění tvořícím přílohu č. 6 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
pro: 100% hlasů
zdrželo se: 0% hlasů
proti: 0% hlasů

Předsedající valné hromady konstatoval, že usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 8 pořadu jednání 

Diskuze

Do diskuze se přihlásil Martin Jůzek, navrhl valnou hromadu spojit se společenskou akcí tak,
aby se valná hromada stala atraktivnější pro všechny členy SK Černošice.
Dále se přihlásil do diskuze Václav Herma s dotazem ohledně teplé vody ve sprchách. Ve
zprávě o provozu a údržbě tato informace byla již vysvětlena, plánuje se celková
rekonstrukce kotelny a vodovodu. 

Bod 9 pořadu jednání 

Předsedající valné hromady konstatoval, že byly vyčerpány všechny body programu jednání
valné hromady, a tak jednání valné hromady ukončil ve 20,00 hod.. 

_____________________

předsedající valné hromady

_____________________

zapisovatel valné hromady

____________________

ověřovatel



____________________
ověřovatel

Přílohy:

1) Prezenční listina
2) Výroční zpráva SK Černošice za kalendářní rok 2016
3) Zpráva o provozu a údržbě zimního stadionu za rok 2016
4) Zpráva o investicích za rok 2016
5) Rozpočet na rok 2017
6) Zpráva o sportovní činnosti za uplynulou sezónu (2016/2017)
7) Plné moci
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